
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van 29 september 2013

Aanwezig: Jels, Robin Goris, Sara, Anne W, Joni, Robin VC, Niels, Kate, Lena, Marie, Bart, Simon D
,Tim, Arne, Shana, Kathleen, Gust, Sander B, Jens, Michiel, Cedric, Stef VG, Arthur, Anne
E, Kenny, Robin DR, Stef B, Lore (22u11)

Verontschuldigd:

Afwezig: Andreas, Sander C

De vergadering wordt geopend om 22u09.

Goedkeuring agenda

De internationaalBBQ valt samen met de 24u-LAN en wordt toegevoegd aan de agenda. Vuurwerkshow 2 bestaat
niet maar is gewoon Poolen. De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag wordt goedgekeurd.

Mededelingen

StuRa

De kies AV van StuRa ging door in één of andere rotte aula in de HUB en nadien was er een openingsAV in
het ministerie van Onderwijs op Bryssel met onder andere Pascal Smet en Rik Torfs als gasten. Er is niet veel
nieuws gebeurt behalve wat verkiezingen op de kies AV. StuRa vindt plaats om de 3 weken voor de LOKO AV
en dit op vrijdag van 18u tot 21u en iedereen is hierop welkom. De groep Wetenschap & Technologie zoekt nog
een vertegenwoordiger in de odnerwijsraad, het is vrij belangrijk dat we hier ook in vertegenwoordigd zijn. Meer
informatie omtrent het stemsysteem binnen OOR kan men vinden bij Michael Hillen. Komende woensdag wordt
er op de OWG vergadering een standpunt van Wina gevormt omtrent dit stemsysteem en dit wordt dan op OOR
verkondigt.

Lustrum

Vorige week zondag was er een lustrumvergadering. Op de presidiumweek was er geopperd om zowel bier als
glazen te verkopen, deze bierglazen passend bij het bier worden nu aan de kant geschoven maar worden vervangen
door stenen cantuspotten. De oplage wordt niet te groot genomen omdat niet iedereen zo’n cantuspot wilt, de
oplage wordt 100 potten zodat de prijs op 6 euro per pot zal liggen. De potten zullen verkocht worden op de
cantussen, receptie’s en lezingen.

Binnenkort mag er ook reclame gemaakt worden in de aard van ’50 jaar Wina, coming soon’, dit omdat er
nog niet veel activiteiten vastliggen en indien die vastliggen komen die wel op de site van lustrum zijnde lus-
trum.wina.be. Opmerkingen over de lustrumsite mogen gemeld worden aan de lustrumwerkgroep.
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Verder had Mattia wat opmerkingen bij het festival omdat het moeilijk is om groepjes te vinden want zij hadden
dat voor bij Squadra. Verder trekt het festival niet veel Winezen maar voornamelijk fanboys van de groepen die
komen spelen. We moeten dus eens kijken naar de nuttigheid van een festival.

Er wordt een BBQ en receptie gehouden voor de bar in de lustrumweek, op de receptie zal er onder andere
een tentoonstelling zijn over Wina. De vraag is of we de nodige BBQ’s hebben en voldoende plaatsen kunnen
voorzien maar dit is allemaal perfect doenbaar aangezien lustrum voldoende budget heeft om BBQ’s te huren, van
Groenveld bijvoorbeeld, en tafels te huren.
Lustrum had ook het idee om een quiz te organiseren, aangezien we echter zelf al een quiz organiseren kwam het
idee om beide te combineren in één grote quiz die kan doorgaan in de PDS of dergelijke. Deze zal dan doorgaan
tijdens de lustrumweek.

Bar moet ook nog eens nakijken wat ze precies willen doen met het budget voor de lustrumbar, vanuit lus-
trum waren er niet veel voorstellen.

De lustrumcantus gaat een concept volgen waarbij er een gangen-menu wordt geserveerd en er tussendoor liedjes
worden gezongen, speeches gehouden en dergelijke. Dit zal dan doorgaan in een iets exclusievere locatie en de
prijs zal rond 30 euro liggen. De dresscode is stadskledij. Het idee van Pelle was om ouwzakken voorrang te geven
en dan pas nadien de gewone leden toe te laten om de zaal op te vullen. Aangezien er op EJWiekent besloten is
dat we willen streven dat alle lustrumactiviteiten openstaan voor alle leden zijn we tot het compromis gekomen
dat er 20 plaatsen gereserveerd worden voor de ouwzakken en dat de rest wordt verdeelt op basis van een eerst
zaait eerst oogst principe. Dit systeem wordt onder andere dit jaar toegepast bij de reservatie’s van onze cantussen.

De alumnidag trekt vooral mensen van de almuni aan en bestaat uit eerst een wandeling doorheen de cam-
pus en de labo’s en nadien een historische Winawandeling doorheen Leuven. Er is aan de Cie gevraagd om dit in
te organiseren. Alle leden zijn hierop welkom.

Er wordt ook gevraagd aan proffen en andere belangrijke mensen die rechtstreeks of onrechtstreeks iets te maken
hebben met Wina om een videoboodschap te laten opnemen of felicitatie’s te verzamelen. Dit komt omdat onder
andere Frank Deboosere geen tijd had om een lezing te komen geven maar wel bereid was om een videoboodschap
te laten opnemen. Ook Angela Merkel had geen tijd voor een lezing maar feliciteerde ons met ons lustrum.
Als laatste wordt er ook nog een lezingenreeks georganiseerd doorheen het jaar, hiervan gaat de eerste lezing
doorgaan op 8 november met als gastsprekers de CEO van KBC en een hoge persoon binnen Materialize. Hiervoor
wordt er echter nog een deftige aula gezocht en men dacht aan de aula in het STUK, aule Tweede hoofdwet, aula
de Molen, de Max Weber, de aula in de A-blok of de promotiehal van de universiteitshallen. Mogelijke sprekers
zijn Jan Adé, de rector van de UA die zelf een wiskundige is, Herman Daems (raad van bestuur KUL en voorzitter
Belgische bankgroep BNP Paribas Fortis), Jan Cami (preses 1994-’95). Foto’s en interviews worden uitgevoerd
door Vincent Peters (faculty star 2012-2013). Elke spreker krijgt één uur inclusief vragen. Er worden nog twee
sprekers gezocht voor een extra lezing naast deze van 8 november.

Scientica AKV

We hebben een lachwekkende begroting doorgekregen van de Scientica AKV. Morgenmiddag wordt er samenge-
zeten om de AKV voor te bereiden.

LOKO AV

Deze begint deze vrijdag om 21u. Deze volgt altijd op de StuRa. Er wordt vrijdag tussen 17u en 18u samengezeten
met de LOKO vertegenwoordigers om de AV voor te bereiden.
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Toneel

Er is gemailed naar Steven en alles blijft zoals afgesproken, er is 50 euro voor teambuilding en 50 euro maaltijd-
budget tijdens de week dat ze hun voorstellingen opvoeren. De verzekering van toneel was zo’n 50 tot 100 euro
en Steven ging dit eens nader bekijken en komt dit voorstellen op de PV. Verder is Steven van plan om deze
woensdag samen te zitten met de gëınteresseerden.

Verzekeringen

Robin Goris, Anne E en Jels zijn vorige week naar de verzekeringen geweest en deze zijn allemaal in orde. We
zijn verzekerd voor de lichamelijke ongevallen van alle kernpresidiumleden en we gaan kijken wat de kostprijs is
om heel het presidium te verzekeren. Hier had de verzekering nog geen antwoord op qua kostprijs maar dit zal
geen grote meerkost zijn aangezien de verzekering voor 30 man iets meer kost dan 50 euro. Medewerkers hebben
immers evenveel kans op een ongeval als kernpresidiumleden en zodra we meer informatie hebben over de kostprijs
wordt dit voorgelegd op de PV. De totale kost is conform te begroting.

Verder huren we de kelder, living en het kleine zijkot aldus Jels zijn definitie van een lokaal. In het contract
staat dat we hiervoor een huurdersaansprakelijkheidsverzekering moeten hebben wat vroeger gedekt werd door de
KUL maar nu niet meer. Dit kost ons 25 euro om dat te verzekeren ervan uitgaande dat de totale waarde van
de goederen in deze lokalen lager is dan 3000 euro. De exacte oppervlakte moet verder bepaald worden door
Materiaal. We gaan proberen om dit ook door de departementen te laten betalen naast de huur.

Evaluatie voorbije activiteiten

EJWiekent

• Positief: de eerstejaars hebben zich geamuseerd en het was tof dat we veel lawaai mochten maken.

• Negatief: niet veel eerstejaars zijn in de test gelopen, er is ook een eerstejaar in de groep van EJW beland
waar de test in stond doordat deze per ongeluk voor die groep werd uitgenodigd. Indien er gekookt wordt
is het ook niet leuk voor de mensen die koken dat er chips en dergelijke gegeten wordt.

• Financieel: EJWiekent heeft goed gedraaid, we hebben positief gedraaid op wat we geanticipeerd hadden
qua budget per dag zodat er geld terug gaat worden gestort naar de mensen, de factuur van de brouwer
moet echter wel nog komen.

Inschrijfstand (Media)

• Positief: de posters zijn mooi uitgekomen en heeft geen witte rand.

• Negatief: De lidkaarten besteld bij eventdrukker zijn te laat geleverd en dit is door middel van een bijeen-
roeping van de kernraad opgelost aangezien er besloten is geweest om de lidkaarten van maandag te laten
drukken bij de Raaf in Leuven. Stef B heeft nadien dan een hele namiddag gereisd naar zijn thuisstad om
de lidkaarten op te halen bij hem thuis. Deze lidkaarten zijn echter ranzig aangezien de kleuren helemaal
niet overeenkomen, de papiersterkte niet evengoed is als die van de Raaf en de lidkaarten witte randen
hebben. Daarom is er besloten om ook dinsdag de lidkaarten bij de Raaf te laten drukken zodat lidkaarten
een verlies draaien van 81 euro aangezien we de lidkaarten dubbel hebben moeten bestellen. Stef B heeft
een mail gestuurd naar eventdrukker maar daar verzonnen ze een technische uitleg die ze, aldus Stef B, zelf
niet snappen om hun falen goed te praten. De fout ligt dus niet bij hun maar ze geven ons een kortingsbon
van 10% op onze volgende aankoop.

Er zijn verder weinig t-shirts verkocht, de prijs is 8 euro en dit is gemodelleerd op 60-70 t-shirts en in
totaal zijn er nog maar 40 verkocht zodat de t-shirts iets duurder gaan uitvallen dan 8 euro. Op de BBQ is
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er maar één t-shirt verkocht. Op de bar staan heeft ook niet veel nut. Er zijn ook amper 4 truien verkocht,
indien er niet meer worden verkocht kunnen we deze niet bestellen omdat de prijs dan te duur zou uitvallen.

Inschrijfstand (GAK)

• Positief: alles is goed verlopen, de shiften zijn goed ingevuld en de afbraak is goed verlopen.

• Negatief: de opbouw op maandag kan beter aangezien er om 8u nog niet voldoende volk op tijd wakker
was, ook dinsdag was er onvoldoende volk om de tap eruit te halen. De tap was in orde maar werd te laat
geleverd, ook Van Zon was te laat met de bicky’s. Het lokaal dient ook best voor twee dagen in plaats van
voor één dag gereserveerd te worden. De bolderkar is ook kapot gegaan en is ineengebogen.

• Financieel: we draaien +209 euro op begroting en dit komt door het grootte aantal verkochte bicky’s en
ook door de vele niet-leden die 2 euro betaalden voor een bicky daar de productieprijs 0,70 euro is.

Inschrijfstand (Redactie)

• Negatief: er zijn te veel boekjes besteld, namelijk 450 infotonnekes en 150 overlevingsgidsen zoals vorig jaar.
Het aantal infotonnekes is te veel en we nemen volgend jaar best 300 infotonnekes en 150 overlevingsgidsen.

Rondleiding eerstejaars

• Positief: deze zijn goed gedaan, de groepjes waren redelijk groot maar desondanks was alles in orde. Er
waren ook redelijk wat eerstejaars die mee gingen eten in de Alma.

• Negatief: sommige groepjes waren vee leerder klaar dan andere groepjes. Langs de Cudi gaan neemt ook
redelijk wat tijd in beslag maar aangezien de wiskundigen en fysici dan langs moesten gaan voor hun boeken
konden we dit niet schrappen. De informatici moesten nog niet langs de Cudi gaan dus dit kan beter
gecommuniceerd worden.

EJW Oude Markt

• Positief: de eerstejaars hebben zich vermaakt.

• Negatief: het was heel warm boven.

• Financieel: we hebben +10 euro gedraaid op de begroting omdat we 33’ers verkocht hebben aan 1,50 euro
en we per schotel die we bestelden 1 euro winst maakte. Er is één 33’er per eerstejaar gratis gegeven.

Spelletjesavond

• Positief: het was een geslaagde spelletjesavond.

• Negatief: de security kwa om 0u zeuren zodat we snel moesten opruimen wat dan ook vlot verlopen is

• Financieel: we hebben +25 euro gedraaid op de begroting, dit komt doordat we goedkopere sterke dranken
hebben gekocht omdat de duurdere op waren, ook werd er beter afgemeten door de cocktailafmeters die we
kregen bij de aankoop van enkele sterke dranken

Vuurwerkshow

• Positief: de eerstejaars waren heel marginaal op de bar door de vuurwerkshow en waren heel goed aan het
dansen

De vuurwerkshow was een soort van interactieve muziekquiz met onder andere een neurierondje, dance battles en
dergelijke.
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Ouwzakkenreceptie

• Positief: er waren veel echt oude zakken, er was ongeveer exact genoeg drank aangezien er slechts een fles
of drie te weinig was. We hebben verder nog drie extra ereleden kunnen scoren alsook drie TAP-kaarten en
een mini-erelidkaart.

• Negatief: er waren weinig niet zo oude zakken maar indien er te veel waren dan hadden we te weinig drank

• Financieel: we hebben een beetje te veel opgedaan doordat we oude zakken een pint hebben gegeven als de
drank op was

Openingsbar

• Positief: Er is heel veel gezopen, zowel bier als jenever en gin-tonic en het was een zot feestje. Lore was
zat. Er waren veel positieve commentaren.

• Negatief: de opkuis was niet zeer goed gedaan en er was een probleem met het bier wat opgelost is door
over te schakelen op bakken bier totdat we een vat zijn gaan halen uit het ’t Elixir. Het systeem van de
muzieklijst zorgt voor wrevel bij sommige mensen die hun liedje meermaals opschrijven en het dan niet horen.
Dit is echter niet de bedoeling van de playlist, Bar gebruikt de playlist om te kijken welke lijnen ze kunnen
volgen voor hun playlist op de bar. Ook is er veel meer kans om je aangevraagde liedje te horen indien je
het via FB hebt aangevraagd dan op de bar zelf. De muziek stond soms ook te luid maar dit kunnen de
Bar-medewerkers niet vanaf de toog horen, dit dient dus gemeld te worden door de bargangers.

• Financieel: we draaien +218 euro op begroting, dit komt doordat we bakken hebben verkocht en we zodus
0,70 euro winst per flesje hadden. Het vat van ’t Elixir was ook goedkoper maar indien we het stopselgeld
van Alma bijrekenen komen we op hetzelfde uit. Ook de maatbekers zorgden ervoor dat de jenevers beter
waren afgemeten.

Bar blijft ook de wekelijkse cocktails doen voor de mensen die geen of niet graag bier drinken.

EJW BBQ

• Negatief: de boodschappen awren een beetje te laat zodat we niet meteen konden beginnen met het snijden
van de groenten maar dit is uiteindelijk wel in orde gekomen. Verder was er te veel vlees en dit is niet
verkocht geraakt zodat we verlies hebben gemaakt. Ook waren de BBQ’s te laat aangestoken maar dankzij
Anne E haar haardroger is dit in orde gekomen. De communicatie naar de leden was ook iets te laat.

• Financiel: er is ongeveer -60 euro gedraaid op de begroting.

Update komende activiteiten

EJW @Alma

Dit komt in orde.

Cantus

Er is al naar de brouwer gebeld, deze zal vier grote vaten en één klein vat leveren en alsook de koeling opzetten
zodat het bier al koud is. Ook is er al naar Luc Decoster gemailed voor de zaal en er is niets verandert ten
opzichte van vorig jaar en hij blijft ook een zeer groot vertrouwen stellen in ons cantustrio om alles onder controle
te houden.
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PéMé avond

Sara heeft hiervoor een beetje gewerkt. Op evenementen is er al gecommuniceerd om groepjes te vormen. De
tekstjes moesten wel eerder doorgestuurd worden naar tekstjes@wina.be. Momenteel zijn er nog geen inschrijvingen.
Er zijn verder zeven opdrachtjes en de eerstejaars mogen kiezen hoeveel punten ze op iedere opdracht zetten en
EJW bepaald dan uiteindelijk het aantal punten. Tijdens de verbetering door EJWk kunnen de PéMé groepjes
zich voorstellen.

Poolen

We moeten nog bellen om enkele pooltafels te reserveren in de Downtown Jack. De ouderejaars mogen ook mee
maar moeten zelf hun eerste uur pool bekostigen. Er is al gecommuniceerd naar de eerstejaars dat ze hun Knaeck
kaarten moeten meenemen aangezien je bij één uur pool 2 gratis pinten krijgt.

Pré 24-urenlooprondjes

Stef VG gaat nog fruit kopen, dit zullen waarschijnlijk bananen zijn aangezien appelsienen redelijk duur zijn. Jens
gaat voorop lopen en de rest volgt hem.

Mexican bar

De begroting is doorgestuurd en is goedgekeurd. Er zijn drie flessen Teqila, drie flessen Goldstrike en Blue Lagoon.
We kunnen misschien ook Estribos, wat goedkope Desperados is, verkopen. Er zijn verder mexicano-bakshiften
aangemaakt en deze zijn al deels ingevuld door Bar, vanaf vanavond mag iedereen van het presidium deze invullen.

24-urenLAN

We zijn gaan kijken in de tweede zaal van de Waag en deze staat volledig vol met materiaal. Het Theokot is niet
beschikbaar en het RC is niet bruikbaar overdag voor de LAN. We zullen dus de Waag moeten gebruiken met
slechts één zaal en zullen ons puur focussen op gaming zonder consoles. We kunnen de living ook niet gebruik
om de consoles te plaatsen aangezien dit voor lawaaihinder zal zorgen en door de nogal grote afstand tussen de
Waag en de living. Op de begroting is er nog 38 euro over die in onvoorziende kosten is gestopt, misschien kunnen
we een hackaton houden en deze 38 euro gebruiken voor de prijzen. Het extra geld kan anderzijds beter gebruikt
worden voor een extra LANparty voor consoles. Verder moet de kassa altijd bewaakt worden. De friteuses moeten
ook om het hoekje staan omdat het anders in de Waag naar frieten blijft ruiken, iemand moet dus ook continue
bij de friteuses staan.

International BBQ

Er is een lijst gevraagd voor de contactgegevens van alle internationaalstudenten. De BBQ gaat doorgaan aan
Alma 3 en er wordt drank geserveerd vanuit het RC. De shiften moeten nog gemaakt worden en ingevuld.

Info avond Cultuurreis

De presentatie wordt nog gemaakt en Cultuur is aan het nadenken of ze iets gaan uitdelen. Dit moet wel iets
typisch zijn voor Istanbul. De presentatie gaat door in een lokaal in gebouw 200S.

Landlopersbar

Simon L heeft nog geen begroting gemaakt. Bart heeft het idee om een voedselbank te doen waar je heel goedkoop
een sandwich met kaas, een gekookt ei of gehaktballeke kan krijgen alsook de meest cheape drank waar je het
zatst van wordt, wat na deftig onderzoek Care en Vermout blijken te zijn. De bonnekes van de verkoop zijn dan
subsidies.
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Schachtenverkoop

Het RC is vastgelegd. De bonnekes liggen mischien nog in de kelder. Verder moet het verhaal nog geschreven
worden en moeten de verkoopaktes nog gedrukt worden. De communicatie dient ook nog te gebeuren.

Crock eetstand

De begroting is doorgestuurd. Verder willen we een epic mealtime croque maken die bestaat uit meerdere lagen.
Er is ook een oproep gedaan binnen het presidium om croque machines mee te brengen. Er mag maximum 3000
Watt worden aangesloten op één stopcontact maar de rollen hebben een interne veiligheid van 2500 Watt. De
shiften moeten op tijd online komen.

Activiteiten in de niet zo nabije toekomst

Doop

Nick de Flik heeft alles wat in het doopcharter stond overlopen op de infosessie. De Faber was gereserveerd maar
er moet nog een positief advies komen van Nick de Flik. Er moet nog met de dopers worden samengezeten. Verder
moet er ook nog een zeil gevonden worden voor de schachtenbak en het algemene vuil worden in het begin van
de doop. Vorige jaren plakten we allerlei zeilen aan elkaar en die scheurden altijd.

24-urenloop

De schermen zijn gereserveerd en de balken worden bij Gust zijn scouts opgehaald waarbij we LBK gebruiken voor
het vervoer. Er is hiervoor al een e-mail gestuurd maar er is nog geen antwoord gekomen vanuit LBK. Tegen
dinsdag dienen we al een idee te hebben omtrent de inkleding van het loopstandje. Indien we dit in het thema
van lustrum doen dan kunnen we geld vragen aan lustrum. Er zijn ook nog geen sponsors gevonden voor onze
t-shirts, Gust heeft gemailed voor sponsors en gaat nog eens horen bij Dataflow.

Winalliance

Er is al contact opgenomen met Filii Lamberti omtrent de verbroederingscantus die doorgaat op 11 oktober. De
reisweg wordt nog opgezocht. Met de andere kringen is er nog geen contact opgenomen. Verder is er vanaf zondag
13 oktober t.e.m. vrijdag 18 oktober het lustrum van Filii Lamberti (35 jaar).

Update materiaal

Arnau gaat aan de VUB studeren waardoor we momenteel geen materiaalverantwoordelijke meer hebben. Bart
gaat tijdelijk deze functie op hem nemen totdat er binnen Materiaal iemand anders is verkozen die dit doet. De
kelder is opgeruimd en er is een plannetje gemaakt waar de kelderverdeling op staat. De living is ook opgekuist.
De bolderkar is in elkaar gestoken maar is kapot gegaan, we gaan eens kijken naar garantie maar indien we deze
niet krijgen dan gaan we de nieuwe bolderkar recupereren door de wielen op de oude bolderkar te plaatsen zodat
deze terug operationeel is. Er zijn stekkerdozen gekocht, GAK heeft een nieuwe rol gekocht en we gaan proberen
de oude te repareren. Volgende week wordt het butaangas ook bijgevuld en gaan we kijken achter slangen. De
contracten voor het verhuur dienen nog worden afgemaakt en afgedrukt te worden.

Update PR

De twee bedrijven die ons gingen sponsoren hebben al betaald zodat we momenteel dus al 500 euro binnen hebben.
Rebus zou graag hun latjes verspreiden over alle lessen aan de universiteit en hiervoor krijgen we 300 euro. Dit
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zou deze week moeten gebeuren zodat we dus voor de les gaan staan om latjes uit te delen, dit neemt slechts
15 tot 20 minuten in beslag, de shiften hiervoor komen nog online. Misschien wilt Rebus ook nog een mailing
uitvoeren. ListIt, een ebay voor klusjes, is momenteel bezig met een opstartproject in Vlaaneren en ze sponsoren
studentenverenigingen die zoveel mogelijk leden aansporen om lid te worden, per lid dat zich inschrijft krijgen
we een bepaald bedrag. Via het presidium alleen kunnen we al 65 euro binnenhalen. Je moet wel één maand
lid blijven maar je krijgt daar momenteel geen mails van. Cedric stuurt hiervoor een mail naar iedereen van het
presidium en de leden worden via FB en de site bereikt. Deze actie duurt nog tot 13 oktober. We moeten ook
zoveel mogelijk niet eerstejaars aansporen om een Knaeckpas te kopen aangezien we per verkochte Knaeckpas 2
euro krijgen. Verder werken we ook niet meer samen met Just Eat. We kunnen pas vanaf 1 oktober langsgaan
voor de TAP-kaarten aangezien pas vanaf dan de doctoraatsstudenten er zijn.

Update Webteam

De oude server is al voor 80 tot 85 procent overgezet op de nieuwe server.

Update GAK

Eoos heeft een droge mail gestuurd waarin ze melden dat ze eens zullen horen achter gëınteresseerden voor de
workshop tijdens de themaweek. KLA wilt verder, met het oog op de duocantus die niet doorgaat, de speeddate
laten doorgaan op donderdag in de Pavlov. Dit gaan we proberen te verplaatsen naar het RC op woensdag.

Varia

• Kenny heeft een Hodor woordzoeker in de Winagenda gezet.

• Anne W moet de PV trakteren.

• Zo meteen is het LOKO’s First Sunday, de eerste Plansjarel van het jaar.

• Papieren agenda’s zijn tof.

• Lore heeft nog kaas over van haar kaasschotel.

• Michiel heeft een roze agenda en wilt graag iedere week een roze agenda.

• Kenny moet breuken leren vereenvoudigen.

• Jens heeft graag elke week een zwarte agenda.

• Tim stapt in Cudi.

• Bart is dinsdag in het ziekenhuis beland en dit niet omwille van de zattigheid.

• Rutger en Lars zijn op het moment van spreken al zat op de Plansjarel.

• Anne W deelt een bak uit.

• De VISkaarten liggen in het meubel, schrijf op het papier op als je een VISkaart neemt.

De vergadering wordt gesloten om 0u14.

Robin De Roover (secretaris)
secretaris@wina.be

De volgende vergadering gaat door op zondag 13 oktober om 22u00 in de living.
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